
ZŠ Bystřice pod Lopeníkem

     BYSTŘÍK 



    

  Parlament

   Sešli jsme se na prvním parlamentě dne 15.9.

    Bylo do něj zvoleno  7  členů parlamentu:

    předseda - Marek Kubena
    zapisovatelka – Simona Sollárová
    tiskový důvěrník – David Hodulík
    členové – Monika Kročilová,Vojta Vráblík, 
                    Martin Malík, Simona Jankůjová
    Do parlamentu může přijít i ten, kdo nebyl zvolen.
    
    Na první schůzi jsme složili slib podle ústavy školy.
    Stanovili jsme si pravidla chování ve škole.
    Snad se nám v letošním roce bude dařit.
    Jsme rádi , když někdo přidá nějaké dobré nápady.
    
                          
                 

                                         Zpracovali:
                                         Marek Kubena a Tomáš Machala 
                                                               5.roč. 



Dopravní hřiště

      V září  jsme byli na dopravním hřišti.
      Moc se nám tam líbilo a moc se těšíme,
      jak tam pojedeme zase.
      Jezdili jsme na kolech , na koloběžkách 
      i na autech. Dívali jsme se na film.
      Učili jsme se značky a jak máme jezdit.
      Ještě, že to hřiště v Brodě máme!

                           zpracovali  Adam Hornák

                    Vojtěch Vráblík 

  



 Plavání

I vletošním školním  roce jezdí druhá a třetí třída  jezdí na plavání.
Kluci a holky  plavou spolu, ale šatny  mají  zvlášť.

Počítače 
   Ve třídě na počítači, máme mnoho programů na vyuku,
   nejvíce je využíváme v českém jazyce a v matematice.   

   Většinou na konci hodiny si chodíme na programy  vyzkoušet učivo.
   Už jsme si mnoho programů vyzkoušeli.

   Např: slovní druhy , abeceda, zaokrouhlování , počítání příkladů na
   sčítání , odčítání, násobení a dělení. 

    


